
Protokół  Nr  14/2011
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 13 maja  2011r.  

Obecni:

1. Tadeusz Groszek     -   Przewodnicząca Komisji
2. Robert  Szydlik       -   Zastępca Przewodniczącego 
3. Mirosław Sobczak  -   Członek Komisji 
4. Dariusz Kur            -   Członek Komisji
5. Tadeusz Sasin         -   Członek Komisji
6. Mirosław Szczotka  -  Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Halina Kusak      -   Skarbnik Gminy
2. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  i  zaproponował 
następujący porządek:

1. Odczytanie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Omówienie sprawozdania finansowego za 2010 r.
3. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 
    sprawie przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 
    2010 r. i informacją „absolutorium na nowych zasadach”.
4. Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium.
5. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji Programu Współpracy Gminy 
    Tłuszcz z organizacjami pozarządowymi.
6. Wolne wnioski.
7.  Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej.

Ad1. Przewodniczący Komisji odczytał protokół z ostatniego posiedzenia 
Komisji. Protokół został przyjęty.

Ad2. Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła sprawozdanie finansowe za 2010 r 
( załącznik nr 1 do niniejszego protokółu) składające się z :
- bilansu z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz,



- łącznego bilansu jednostek budżetowych i samorządowego zakładu 
  budżetowego,
- łącznego zestawienia zmian w funduszu,
- łącznego rachunku zysków i strat .

Komisja rozpatrzyła sprawozdanie i zwróciła się do pani Skarbnik  o  
przygotowanie na dzień 30 maja 2011 r.  informacji o nadwyżce budżetowej.

Ad3. Komisja zapoznała się z Uchwałą   Nr 185/W/11 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 4 maja 2011 r. w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Tłuszcza sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 2010 r. ( załącznik nr 2 do niniejszego 
protokółu) .
Skład Orzekający RIO w Warszawie pozytywnie z uwagami zawartymi w 
uzasadnieniu opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 
2010 r. 

 Komisja zwróciła się do Pani Skarbnik o udzielenie wyjaśnień odnośnie uwag 
wniesionych do sprawozdania .

Pani Skarbnik  omówiła i wyjaśniła uwagi zawarte  przez RIO w uzasadnieniu 
i poinformowała, że na najbliższej Sesji Rady Miejskiej wyjaśni Radzie 
przyczyny zaistniałych błędów.

Komisja zapoznała się i przeanalizowała informacje  na temat „Absolutorium na 
nowych zasadach” ( załącznik nr 3  do niniejszego protokółu).

Ad4. Komisja Rewizyjna  rozpatrzyła  sprawozdanie z wykonania budżetu 
gminy Tłuszcz za 2010 r. informację o stanie mienia  Gminy Tłuszcz, roczne 
sprawozdania z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji 
kultury za 2010 r., sprawozdanie finansowe za 2010 r. składającego się z bilansu 
z wykonania budżetu Gminy za Tłuszcz, łącznego bilansu jednostek 
budżetowych i samorządowego zakładu  budżetowego, łącznego zestawienia 
zmian w funduszu, łącznego rachunku  zysków i strat oraz zapoznała się z 
Uchwałą Nr 185 /W/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie z dnia 4 maja 2011r  w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Tłuszcza sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 
2010 r.  Komisja po przeprowadzeniu głosowania jednogłośnie  wydała 
pozytywną opinię o przedłożonym sprawozdaniu  z wykonania budżetu gminy 
za 2010 r  i sporządziła wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Tłuszcza, który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
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Ad5.  Komisja zapoznała się  ze sprawozdaniem  z realizacji  Programu 
Współpracy  Gminy Tłuszcz z organizacjami pozarządowymi za 2010 r. , które 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.
Ad6. Burmistrz przedstawił Komisji pismo, w którym informuje radnych o 
podjęciu rozmów  w sprawie kupna budynku  Pawilonu Handlowego od 
Tłuszczańskiej Spółdzielni Usługowo Handlowej ( załącznik nr 6 do niniejszego 
protokółu),w  który po adaptacji znajdowałoby się Centrum Kultury .
Wartość nieruchomości zostanie wyceniona przez rzeczoznawców, jedną  zleci 
Gmina, drugą TSHU . Zakup nieruchomości zostałby sfinansowany poprzez 
sprzedaż nieruchomości wchodzących  w skład gminnego zasobu.

       Komisja przyjęła do wiadomości .

W związku z tym, że Komisja nie otrzymała opinii prawnej od radcy prawnego 
ani z Urzędu Skarbowego odnośnie  potrącenia podatku z diet radnych z tytułu 
udziału w szkoleniu, Komisja  ponawia wniosek z dnia  5 maja 2011 r w sprawie 
wstrzymania potrącenia  radnym z diet podatku z tytułu udziału w szkoleniu do 
czasu podania podstawy prawnej przez Kancelarię Prawną obsługującą Urząd i 
uzyskania opinii Urzędu Skarbowego. 
Komisja  zwraca się do Burmistrza i Pani Skarbnik z zapytaniem, czy w dniu 
dzisiejszym diety zostaną wypłacone w podstawowej wysokości?

Burmistrz ustalił z Panią Skarbnik, że w dniu dzisiejszym zostaną wypłacone 
podstawowe diety, natomiast  zostanie wysłane zapytanie do Urzędu 
Skarbowego .

Komisja zwraca się do Przewodniczącego Rady z wnioskiem o wydanie 
upoważnienia do przeprowadzenia 2-dniowej kontroli w Urzędzie  w zakresie 
realizacji  wydatków w ramach Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010.
Wniosek w załączeniu .

Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalona na dzień 30 maja 2011 r. 
 godzina 14.00.

Na tym protokół zakończono.
                                                                          
                                                                          
                                                                             Przewodniczący Komisji 

                                                                                  Tadeusz Groszek 
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